
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 4 grudnia 2018 r. 

- Liczba obecnych na zebraniu – 37 

- Uprawnionych do głosowania – 38 - przedstawiciele klas: 1a, 1b, 1c, 1d, 1e, 1f, 2c, 2d, 2e, 2f, 

3a, 3b, 3c, 3d, 3e, 4a, 4b, 4c, 4d, 4e, 4f, 4g, 5a, 5b, 5c, 5d, 5e, 5f, 5g, 5h, 6a, 6c, 6d, 6e,7a, 7e, 

8c, 8d, 8e. 

Lista obecności – Zał. Nr 1 do protokołu. 

Porządek Zebrania: 

1. Na początku spotkania przedstawiono plan zebrania. 

2. Następnie głos zabrał pan Grzegorz Rybicki, który omówił zagrożenia występujące w 

cyberprzestrzeni oraz konieczność kontrolowania aktywności dzieci w tej sferze. 

Istniejący obecnie trend zaistnienia jako youtuber stwarza ogromne niebezpieczeństwo 

dla nieletnich. Jako rodzice powinniśmy szukać sposobów, na radzenie sobie z 

cyberprzemocą i wdrażać działania profilaktyczne oraz naprawcze. 

Polecony został m.in. Youtube Kids, który zawiera treści bezpieczne dla dzieci. Ponadto 

pojawiła się propozycja przygotowania dla rodziców tutorialu przedstawiającego 

możliwości zablokowania pewnych funkcji telefonu w celu kontrolowania treści 

oglądanych przez dzieci. 

Przy okazji pojawił się wątek ograniczonego korzystania z telefonów  w szkole. Zdaniem 

rodziców część nauczycieli nie pamięta o wprowadzonych w tym zakresie zasadach, w 

związku z tym  wystosujemy prośbę do Pani Dyrektor, aby przypomniała o ww. zasadach 

gronu  pedagogicznemu. 

3. Kolejnym punktem zebrania było omówienie zmian zaproponowanych przez pana 

Pawła Zimińskiego do Regulaminu Rady Rodziców oraz Regulaminu Wyborów do 

Zarządu Rady Rodziców. Następnie odbyło się głosowanie w sprawie przyjęcia 

zaproponowanych zmian. Regulamin Rady Rodziców – uchwała nr 1/12/2018/19 

(Załącznik nr 2) i Regulamin Wyborów do Zarządu Rady Rodziców uchwała nr 

2/12/2018/19 (Załącznik nr 3) zostały jednogłośnie przyjęte. 

4. W związku ze zmianami w Regulaminie, konieczne było ponowne przeprowadzenie 

wyborów do Zarządu Rady Rodziców. Ponieważ obecnych była wymagana liczba 

członków przeprowadzono ponowne głosowanie zgodne z nowym regulaminem.  

Jednogłośnie przyjęto Uchwałę nr 3/12/2018/19 w sprawie powołania Zarządu na rok 

szkolny 2018/2019 (Załącznik nr 4). 

5. Podjęto również Uchwałę w sprawie pełnomocników do rachunku bankowego 

(uchwała nr 4/12/2018/19, Załącznik nr 5), która wyznacza panią Annę Perzyńską 



(skarbnika) i Marzenę Ożarowską (zastępcę skarbnika) jako osoby upoważnione do 

obsługi rachunku bankowego Rady Rodziców. 

6. Następnie wybrano zespół roboczy do akcji „Zero Tolerancji”. Głównym celem zespołu 

będzie opracowanie przy współpracy z gronem nauczycielskim zasad programu. Zgłosili 

się następujący Rodzice: Ewa Gralczyk, Agnieszka Ciesiecka, Anna Bystroń-Jajkiewicz, 

Katarzyna Kolanek i Arkadiusz Włodarczyk. 

7. Stołówka – pani Joanna Jakubowska, na prośbę administracji stołówki, poinformowała 

o konieczności samodzielnego odliczenia kosztu wyżywienia za 12 listopada.  Część 

rodziców o tym zapomniała. 

 Pojawiła się też opinia członka komisji żywieniowej. Pomimo tego, że stołówka ma być 

 czynna do godz. 15.00, przed 15.00 jest już posprzątana, wszystko jest pochowane i w 

 zasadzie nie ma możliwości spożycia posiłku. Musimy jednoznacznie określić czas 

 funkcjonowania stołówki. Komisja Żywieniowa ustali z administracją stołówki czas 

 wydawania posiłków. 

 Rodzice z klasy 3e zgłosili uwagi, np. brak zupy lub zbyt małe porcje drugiego dania. 

8. Pojawiło się również pytanie, czy nauczyciele przestrzegają zasad dotyczących 

dostosowania sprawdzianów do potrzeb dzieci z opiniami i orzeczeniami do ich 

możliwości. W takich sytuacjach uczniowie powinni mieć więcej czasu na napisanie 

sprawdzianu albo mniejszą ilość zadań / pytań przy zachowaniu możliwości otrzymania 

maksymalnej liczby punktów. 

Prosimy o informacje na temat nauczycieli, którzy nie respektują powyższych reguł. 

9. Kolejny temat to wpłaty na Radę Rodziców. Niestety, dotychczas wpłynęło tylko 50% 

deklarowanych wpłat. Prosimy przedstawicieli RR o przypomnienie w swoich klasach o 

potrzebie ich dokonania. 

10. Ważnym i burzliwym tematem okazała innowacja z języka niemieckiego, która dotyczy 

klas 4-6. W klasach 7-8 język niemiecki jest nauczany w ramach programu MEN. Pani 

Joanna Jakubowska zebrała kilka informacji  na temat innowacji w przyszłym roku 

szkolnym: 

• dziecko może zawsze zrezygnować z innowacji; niestety w związku z tym będzie miało 

okienko w planie zajęć, jeśli niemiecki będzie w środku dnia, 

• w przyszłym roku planuje się utworzenie klasy z uczniów zainteresowanych 

programem, ale ten fakt nie jest przesądzony z uwagi na brak danych co do ilości 

chętnych, 

• Dyrekcja przedstawi stosowne propozycje w zakresie tworzenia, łączenia czy dzielenia 

klas w zależności od ilości ankiet i wyników testów kompetencji językowych, najpóźniej 



w lutym 2019 roku, 

• rozważana jest likwidacja obecnej klasy 3d (integracyjnej) i przekształcenie jej w zwykłą 

klasę z nauczycielem wspomagającym dla ucznia z orzeczeniem (zapowiada się, że w 

klasie zostanie jeden uczeń z orzeczeniem), 

• testy kompetencji odbędą się przed feriami, żeby na początku drugiego semestru 

przedstawić plan reorganizacji klas. Nie wiemy, czy odstąpienie od innowacji w roku 

szkolnym 2019/2020 pozwoli ją kontynuować w kolejnym roczniku. 

W związku z innowacją, w klasach trzecich przeprowadzone zostały ankiety. Wyniki: 

- klasa 3A - zainteresowani innowacją 12 / ankiet 22 / uczniów w klasie 25, 

- klasa 3B - zainteresowani innowacją 4 / ankiet 10 / uczniów w klasie 24, 

- klasa 3c - zainteresowani innowacją 1 (jeśli bez rozbijania klas to 5) / ankiet 13 / 

uczniów w klasie 24, 

- klasa 3d - zainteresowani innowacją 8 / ankiet 14 / uczniów w klasie 14, 

- klasa 3e - zainteresowani innowacją 2 / ankiet 16 / uczniów w klasie 26. 

Część rodziców, wyraża obawę w związku z planowaną reorganizacją klas i nie zgadza 

się na takie rozwiązanie. Niestety zaproponowane zmiany dotyczące innowacji języka 

niemieckiego wynikają z problemów z utworzeniem efektywnego planu lekcji w szkole. 

Obecnie zajęcia z języka prowadzone są na początku lub na końcu lekcji, co znacznie 

komplikuje układanie planu zajęć. 

W związku ze stanowiskiem rodziców niezadowolonych generalnie z planu  

reorganizacji klas związanego z innowacją, musimy wysłać zrozumiały komunikat 

dotyczący innowacji. Musimy poprosić o uzupełnienie ankiet (część dzieci ich nie 

oddała) a po przeprowadzeniu testów kompetencji i otrzymaniu wyników, należy 

poinformować rodziców, czy innowacja się odbędzie i na jakich zasadach. 

9.  Otrzymaliśmy niepokojące informację na temat ostracyzmu dotyczącego uczniów klasy 

4d – integracyjnej. Dzieci są wyśmiewane i wyzywane. Prosimy o informacje, czy inne 

klasy integracyjne również dostrzegają ten problem. 

 

Protokół sporządziła: Ewelina Olender 

 


